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Schuttersproat
Schuttersvrienden 
en vriendinnen
Mijn bijdrage aan de vorige Schuttersproat 
eindigde met de woorden “Ik wens eenieder 
een prachtig schuttersjaar 2020 toe”. Hoe 
anders kan het lopen. De Schuttersproat 
van maart lag nog maar net op de mat 
toen de wereld werd opgeschrikt door het 
Corona virus. In de ‘intelligente lockdown’ 
die ons werd opgelegd, moesten ook wij 
vergaande beslissingen nemen. Oefenavon-
den, wedstrijden en concoursen konden 
niet doorgaan. Online vergaderen werd de 
norm. Maar het annuleren van onze schut-
tersfeesten rond de Duuvese kermis heeft 
natuurlijk de grootste impact. We realiseren 
ons dat het de eerste keer is sinds de 2e 
wereldoorlog dat wij onze verbondenheid 
niet kunnen vieren. Destijds door de aanwe-
zigheid van een zichtbare bezetter, nu door 
een onzichtbare vijand die in staat bleek 
een ‘nieuw normaal’ af te dwingen. 
Op het moment dat ik dit schrijf lijkt de situ-
atie ‘stabiel’. We mogen weer veel meer 
dan de afgelopen maanden. De 1,5-meter 
norm maakt een kermis en schuttersfeest 
zoals we dat gewend waren, nog steeds 
onmogelijk. Dit jaar dus geen grootse 
feesten en dit jaar ook nog geen koning-
schieten. 
We willen de Duuvese kermis 2020 ook 
niet helemaal ongemerkt en zonder schut-
terij voorbij laten gaan. We werken aan een 
alternatief programma waarbij we binnen 
de 1,5-meter norm toch onze verbonden-
heid met elkaar en de Duivense gemeen-
schap tot uitdrukking kunnen brengen. 
Elders in deze Schuttersproat meer daar-
over. Houd onze social media-kanalen in 
de gaten. We zullen in de aanloop naar de 
kermis van ons laten horen.

In deze Schuttersproat hebben we ook het 
jaarlijkse overzicht van de jubilarissen afge-
drukt. De huldiging op het schuttersfeest 
zal dit jaar niet door kunnen gaan. We zullen 
hen echter niet vergeten. We zoeken nog 
naar een geschikt moment om deze trouwe 
leden passend te eren.
Inmiddels kijken wij ook verder dan de 
kermis. Tijdens de afgelopen ledenvergade-
ring is al aangekondigd dat we streven naar 
een actualisering van onze statuten. Na een 
informatief gesprek met een notaris zijn we 
met het nodige huiswerk bezig om uiteinde-
lijk in een volgende ledenvergadering met 
concrete voorstellen te komen.
Ondanks alle onzekerheden wordt er door 
een enthousiaste groep vrijwilligers ook 
hard doorgewerkt aan ons jubileumjaar 
2021, met name het concours in het 
weekend van 12 en 13 juni 2021. In het 
najaar hopen we voldoende duidelijkheid te 
hebben. 
Dit jaar eindig ik niet met de beste wensen 
voor de kermis. Wel wens ik ons allen toe 
dat we gezond blijven en dat we elkaar 
weer spoedig op een vertrouwde manier 
kunnen ontmoeten.

Frans Dieker, voorzitter

De Hand- en Kruisboogschutters 
Een unieke sectie binnen OG 
Wist u dat de Nederlandse handboogsport meer dan 10.000 leden 
heeft met 230 verenigingen? Het kruisboogschieten wordt ook 
nog veel beoefend door schutterijen, waarvan een kleiner aantal 
schutterijen waaronder Onderling 
Genoegen, ook het handboog-
schieten beoefent. 

Handboogschieten is ook erg populair 
onder jongeren. Iedere dinsdagavond is er 
de mogelijkheid om boog te schieten in de 
OGtent in Duiven. Een gezellige groep 
schiet wekelijks en geoefende schutters 
zijn erg enthousiast om je de sport uit te 
leggen en instructie te geven. Ben je 
geïnteresseerd, maar geen lid van OG? De 
eerste 3 proeflessen zijn gratis en in het 
najaar wordt wederom een mini-competitie 
georganiseerd voor de oudere basisschool-
jeugd van Duiven via SjorsCreatief. Kom 
gerust langs om het eens uit te proberen. 
Materiaal en kennis zijn aanwezig. 

De hand- en kruisbooggroep (H&K) van 
Schutterij Onderling Genoegen heeft zijn 
vaste schietavond op de dinsdagavond in de 
OGtent aan het Remigiusplein in Duiven. 
Het schietseizoen loopt van begin septem-
ber tot eind april en de boogschutters gaan 
in mei en juni nog door. De handboogjeugd 
(vanaf 10 jaar) start vanaf 19.00 uur. 
Volwassenen beginnen om 20.00 uur. De 
kruisbooggroep schiet vanaf 19.30 uur. 

De H&K groep schiet inmiddels zo’n 35 jaar 
in competitieverband. Een deel van de 
groep loopt ook mee in de H&K-sectie 
binnen de geüniformeerde schutterij. 
Onderlinge competities en soms wedstrij-

den tegen 
andere 
schutterijen 
zijn er ook om 
tijdens de 
schutterscon-
coursen goed 
voor de dag te 
komen als OG 
bij de schiet-
wedstrijden. 
De Schutters-
zaal van de 

OGtent wordt hiervoor opgebouwd 
met veilige en gescheiden automati-
sche 10-meter wedstrijdbanen en 
professionele 18-meter banen voor 
het schieten van pijlen met professio-
nele bogen. Het schietseizoen wordt 
altijd afgesloten met een gezellige 
slotavond en uitreiking van de 
wissel bekers. Afgelopen seizoen kon 
de slotavond niet doorgegaan ivm 
corona en hopelijk kan dit ingehaald 
worden op de eerste schietavond van 
het nieuwe seizoen in september. 

Ontdek ook de gezelligheid tijdens de 
3e ronde en kom gerust eens een 
keer langs op een dinsdagavond om 
een rondje te schieten met hand-
boog, kruisboog of misschien wel 
met pistool of geweer. 

Meld je van tevoren even aan bij 
Saskia Hoekstra (0316-261752) of 
stuur een mail naar Mees van 
Druenen voor jeugd-handboogschie-
ten naar boog.ogduiven@gmail.com.

mailto:boog.ogduiven@gmail.com
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Hallo allemaal, middels dit berichtje wil ik iedereen 
 bedanken die op welke manier dan ook een bijdrage heeft 

geleverd na de OGDoet Corona oproep. Ik heb, dankzij  jullie, 
meerdere minima gezinnen blij kunnen  maken met een goed 

 gevulde big shopper met boodschappen en verzorgings producten. Ze waren 
er erg blij mee en zeker in deze Corona-tijd is het extra hard nodig. 

Ik maak al 7 jaar wekelijks boodschappenpakketten voor mensen die het goed kunnen 
gebruiken en met kerst staat mijn huis 2 weken lang overvol met boodschappen om flinke 

kerstpakketten van te maken. Dit kan uiteraard 
niet zonder hulp van de medemens en jullie 
schutters. Dus als je je kast weer eens gaat 
opruimen dan houd ik me graag aanbevolen. 
Echt alles is welkom van een fles shampoo tot 
een pot groenten of jam tot afbakbroodjes, 
dan zorg ik dat het weer op de juiste plek 
terecht komt! Dat mag het hele jaar door. Bij 
mijn voordeur staat een plastic box met rode 
deksel waar het ingezet mag worden. Samen 
staan we sterk en hopelijk doen jullie dit jaar 
massaal mee met de kerstinzameling. Heb je 
nog vragen hoe het werkt of leuke ideeën om 
aan boodschappen te komen, dan mag je me 
altijd een pb sturen via mijn Facebook-site 
waar ik erg actief op ben. 

Schuttersgroet, Mary Ossevoort

Schuttersproat 2

C
O

LO
FO

N
Schuttersproat is een  uitgave van 
 Schutterij  Onderling  Genoegen.

Redactie:
Piet Mathijssen,Geert  Roelofs
Esther  Roording, Pascal Sessink

Vormgeving: 
Esther Roording

Drukkerij: Print Select, Duiven

Redactie-adres:
Redactie Schutters proat
p/a Heilweg 3a
6922 JC Duiven
pmathijssen@tele2.nl
www.ogduiven.nl

Dank aan allen die hebben  
 meegewerkt aan deze 
 Schuttersproat.

Het was voorjaar 2020 en eigenlijk ging 
alles zoals gepland, maart naderde en we 
zouden nog gaan skiën. We gingen skiën 
in de Kitzbühel Alpen. Op de dag dat we 
daar aankwamen waren er al wel wat 
geluiden over het virus.

Op woensdag was er tumult bij de lift. De 
districtshoofden zouden met de burger-
meesters overleg hebben want die 
middag was het coronavirus vanuit Italië 
(Tirol) Oostenrijk binnengekomen. 
Die avond werd op de tv bij het nieuws 
bekend dat Tirol moest sluiten en op de 
vraag wat er precies moest sluiten, was 
het antwoord: alles.
Ons hotel was in Salzburgerland en op de 
vraag wanneer en of zij ook moesten 
sluiten kwam het antwoord op vrijdag. 
Maandag moest daar alles dicht. Dus 
gingen wij zaterdag naar huis. Er was 
Corona! Thuis aangekomen was het al niet 
veel beter. Corona! 

Mail van onze voorzitter 
Frans. Alles on hold. 
Corona!
Inmiddels is het juli en is er nog wel 
Corona, maar de regels zijn gelukkig 
alweer wat soepeler. Bij de schutterij 
wordt al een beetje geoefend en er wordt 
ook alweer naar gezamenlijke oefenmo-
menten gekeken. We kijken nog hoe we in 
de toekomst om kunnen gaan met 
Corona.
Als hoofdcommandant van onze schutterij 
kijk ik uit naar het jaar 2021. Dit jaar wordt 
voor onze schutterij een jubileumjaar, met 
zoals het er nu naar uitziet, in juni een 
feest en een groots schuttersconcours. 
Na een jaar als dit verwacht ik een grote 
happening.
Laten we hopen dat dan alles weer een 
beetje normaal is en dat we samen 
kunnen feesten in een grote OG-tent.

Hoofdcommandant Theo Bodde

En ineens was er Corona

Sociale verbondenheid is een belangrijke waarde van Schutterij Onderling 
Genoegen. Als één van de grotere verenigingen in de gemeente Duiven, willen 
wij er als schutters samen ook zijn voor de Duuvese gemeenschap. De werkgroep 
OGDoet geeft invulling aan de acties vanuit OG. Heb jij ideeën en/of wil je een 
bijdrage leveren aan de OGDoet werkgroep, laat dan van je horen via één van de 
bestuursleden. 

SKI STATION

Jubilarissen OG 2020
25 jaar  functionaris
Saskia Hoekstra

40 jaar lid
Jos Daams
Ap van Eijk
Remco Gerichhausen
Stan Gerichhausen
Theo Gudden
Jan van Huet
Ronnie van  Hummel
Jos Janssen
Walter Kersten
Eric Mattijssen
Benedict Peters
Gerard Reuling
Wim Rutten
William Smit
Andre Span

Willy Steentjes
Fons Straatsma
Martien Vermeulen
Geert Wacki

50 jaar lid
Theo Polman

60 jaar lid
Theo Berntzen
Rob van Oijen
Kees Schotvanger
Henk Wieleman

70 jaar lid
Antoon Daams
Gerrit Derksen
Geert Staring

In deze Schuttersproat treft u weer een 
aantal kleine  advertenties aan, mede om 
de kosten van dit blad te  drukken. Graag 
vragen wij u,  schutters, denk aan deze 

adverteerders. 
De ene dienst is de andere waard.

Minima gezinnen blij met boodschappen 
 en verzorgings producten
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dag, waar kinderen bij diverse bedrijven 
een kijkje in de keuken kunnen nemen.
Ben is ook projectleider van Dickens in de 
Liemers, hij helpt op het evenement met 
het uitzoeken van elektra. Daarnaast is hij 
onderdeel van het E-team en zet zich in bij 
het schrijven van een kabelplan. Ben is lid 
van OG vanaf 1971.

Harm Kort                
is lid van Schutterij 
Onderling Genoegen 
vanaf 1971. Harm is 
adviseur/docent 
ver spaningstechniek. 
Met zijn praktijk-
gerichte opleiding 
verhoogt hij het 
niveau van de 
metaalelektro-sector 
en levert hij een belangrijke bijdrage aan 
het opvullen van de personeelstekorten 
binnen de metaalindustrie, hij schoolt 
mensen met een afstand tot de arbeids-
markt om en brengt hen in contact met 
internationaal bekende werkgevers
Sinds 2008 is hij voorzitter van de Stich-
ting Verspanersforum. De stichting 
fungeert als het kenniscentrum voor de 
metaalindustrie. 

Harm heeft zich lange tijd ten bate van de 
samenleving ingespannen en anderen 
gestimuleerd, daarbij heeft hij werkzaam-
heden verricht die voor de samen leving 
een bijzondere waarde hebben”

Helaas kon de Lintjes regen door het 
Corona virus, dit jaar niet zo’n feestelijke 
aangelegenheid zijn als andere jaren. 
Burgemeester Huub Hieltjes heeft alle 
decorandi telefonisch op de hoogte 
gebracht. De versierselen zijn later op  
3 juli uitgereikt.

Wim Staring                   
Lid van OG vanaf 1961 
en was vrijwilliger bij de 
Schutterij Onderling 
Genoegen van 1961 tot 
1995. Wim was twintig 
jaar verantwoordelijk 
voor de geweren en de 
benodigde vergunningen, hij was betrok-
ken bij het maken van kogels en het kopen 
van zwartkruit. Hij introduceerde en 
begeleide het korpsshow-vendelen in de 
jaren ’80. Vele jaren was hij vendelinstruc-
teur en vervangend vendel commandant.
Daarnaast heeft hij zich ingezet als 
vrijwilliger bij de imkervereniging de 
Liemers waarvan hij voorzitter was. Wim 
heeft een grote bijdrage geleverd aan het 
stimuleren van de bijenpopulatie. Daar-
naast verzorgde hij voorlichting op scholen 
en is hij de beheerder van een bijenstal in 
Duiven. Al sinds 2008 was hij bij evene-
menten in Duiven verkeersregelaar. 

GEDECOREERDEN VAN HARTE GEFELICITEERD 

Sinds 2009 was hij koster bij de  Remigius- 
kerk te Duiven.

Nog volop in het leven is Wim op de 
terugreis van een motorvakantie op 
woensdag 17 juni dodelijk verongelukt. 
Het lintje werd door Wims vrouw Wil in 
ontvangst genomen.

Ben Berends           
was samen met 
Maria koningspaar 
van schutterij 
Onderling Genoe-
gen in 1999. Ben 
kwam daarna in 
2001 in het bestuur. 
In 2009 moest hij 
hiermee stoppen 
omdat hij te druk 
was met zijn studie. Maar hij miste dit en 
kwam in 2011 weer terug in het bestuur 
eerst als tweede penningmeester en 
daarna tot 2019 als penningmeester.
Ben was vrijwilliger bij de Volleybal-
vereniging Actief ’81.

Hij was voorzitter van de Taptoecommis-
sie van Liemers Harmonie Duiven en hij 
zette zich in voor de fondsenwerving. 
Hij was vrijwilliger bij de jaarlijkse Roefel-

Ter gelegenheid van de viering van de verjaardag van Zijne  Majesteit 
Koning Willem-Alexander zijn dit jaar drie leden van schutterij 
Onderling Genoegen verrast met een Koninklijke onderscheiding.

ALTERNATIEF KERMISPROGRAMMA 2020

    Feesten
  is ons 
vak!

Dorpstraat 29  -  6923 AC Groessen  -  t 0316-523948  -  info@zaalgielinggroessen.nl  -  www.zaalgielinggroessen.nl

Geniet ook  
van ons nieuwe 

sfeervolle 
buitenterras!

Door de versnelde versoepeling van de 
maatregelen i.v.m. Corona, is een alter-
natief programma mogelijk geworden. 
Dit vraagt de nodige afstemming en kan 
nog wijzigen, maar ook de maatregelen 
kunnen wijzigen. Houd daarom de web-
site van OG in de gaten voor het laatste 
nieuws en de exacte tijden. 
Voor alle activiteiten moeten afspraken 
door iedereen in acht worden genomen, 
anders kunnen deze geen doorgang 
vinden. Dit zal tijdens iedere activiteit 
kenbaar worden gemaakt aan de aan-
wezigen en vooraf op de website.  
Houd je hier te allen tijde aan. 

Zaterdag 29 augustus
09.00u Allen hangen we de OG-vlag uit. 
13.00u Beieren.
13.15u Functionarissen & LHD aanwezig 
in/bij OGTent voor de briefing.
13.30u Opstellen voor vertrek 1,5 m 
rondgang en vendelhulde naar Liemerije 
en Thuvine. Het plan is dat delen van de 
rondgang ook te volgen zullen zijn via een 
livestream op de OG Facebook pagina. 
Voor de jeugdfunctionarissen van OG en 
jeugd leden van LHD is er Schutter-ijs bij 
Calamita.
20.30u tot 22.00u  De ‘Hintergarten online 
OG quiz”. Hier kunnen alle leden vanuit eigen 

tuin (of huis) met een team 
schutters aan deelnemen. 
Bedenk een mooie naam 
voor je team en geef je op via 
secretariaat@ogduiven.nl.
Zondag 30 augustus
9.45u  Functionarissen & 
LHD aanwezig in/bij de 
OGTent.
10.00u  Schuttersmis met 
een beperkt aantal schut-
ters en bezoekers.
11.00u  Opstellen Schutterij 
voor de ‘Eed van Trouw’  
en vendelhulde op het 
Remi giusplein.

12.00u  Einde officiële activiteiten. Vervolg 
activiteiten zijn op eigen gelegenheid. 

Informatie hoe kan worden opgegeven 
voor de Schuttersmis volgt begin augus-
tus op de OG website. Onderzocht wordt 
of de Schuttersmis en de eed van trouw 
ook weer te volgen zijn via een livestream. 

14.00u tot 17.00u  Speciale OG uitzending 
via de OG website met een compilatie van 
film, foto’s van eerdere kermissen, proces-
sies, concoursen en muziek van het OG 
schuttersfeest. 

16.00u  Gezamenlijk OG Proostmoment: 
We heffen het glas met vrienden en fami-
lie vanuit huis of het terras. We delen allen 
de mooiste proost-foto via Facebook, 
 Instagram of WhatsApp met elkaar.

Beste schuttersvrienden en 
-vriendinnen

Doordat we niet op de gebruikelijke wijze 
ons schuttersfeest kunnen vieren, wordt 
er dit jaar geen schutterskaart uitgereikt. 
Wanneer de omstandigheden het toelaten 
en we in januari 2021 het nieuwjaarsbal 
kunnen vieren, wordt het toegangsbewijs 
hiervoor in december verstuurd.

Het bestuur

!
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Op een hele warme zaterdagmiddag eerst 
met de hele groep naar Liemerije om daar 
oud jeugdkoningin Maybritt op te halen. 
Terug naar het plein en afwachten wie zich 
allemaal op zouden geven. De groep was 
best groot en er was zeker goede concur-
rentie. Maar ik was best zeker van mezelf. 
Met de ketting van mijn opa onder mijn 
blouse, was ik er van overtuigd dat ik ‘m 
eraf zou schieten. Mijn zus Femke schoot 
erg goed en het had zomaar gekund dat zij 
de vogel eraf zou knallen, maar mijn 
gevoel kwam uit: ik schoot de vogel eraf! 
Wat is dat leuk zeg! Al die mensen die je 
komen feliciteren, het wisselen van 
jeugdkoningin naar nieuwe jeugdkoning, 
de aubade, met vooral de super show die 
mijn junior Lee-Enfields groep gaf. 

Thuis gekomen eerst kijken of ik wel nette 
kleren in de kast had hangen voor de 
processie van de volgende dag; check. O ja, 
ik moest ‘s avonds ook nog werken. Ik was 
ingepland achter de bar in de grote zaal. 
Toen werkte ik nog in de OGtent. Omdat ik 
geen grote officiële verplichtingen had die 
avond, ben ik gewoon achter de bar gaan 
staan. Mijn collega’s van de Ogtent hadden 
leuke foto’s opgehangen en mij een kroon 
gegeven. De rest van de kermis 

genoten van alle bijzondere dingen die er 
met de kermis zijn. Dit kwam ook door de 
koningsparen Eric en Simone en vanaf 
dinsdag Roeland en Pauline. We verheug-
den ons samen op alles wat we dit jaar 
samen zouden doen.

Gezelligheid alom
De week na de kermis een heel gezellig 
concours gehad in Zevenaar. Er lekker op 
de fiets naartoe en met de Lee-Enfields 
groep meegelopen tijdens het marcheren. 
Had ik toch bijna de vogel eraf geschoten 
bij de onderlinge jeugdkoningen wedstrijd. 
Ik schoot ‘m goed los en helaas viel de 
vogel er 2 schoten later af (dit kon mijn 
opa ook heel goed, losschieten voor een 
ander). Gelukkig had Roeland meer geluk 
en werd hij Kringkoning. Wat hebben we 
die middag gezellig met z’n allen bij de 
huisarts op de oprit gezeten.
Het Ogtoberfest is geen officiele verplich-
ting, maar toch een super gezellige avond 
met veel mensen van de schutterij bij 
elkaar. Dit was eigenlijk ook zo op het 
Nieuwjaarsbal.
En toen was er niks meer... Corona. Geen 
Koningsdag, geen concours in Groessen.
Een onzekere tijd met jammer genoeg 

geen feestjes in het 
vooruitzicht. Wat 
had ik me verheugd 
op Koningsdag.

De verrassing was 
daarom ook groot 
toen er toch een 
paar jeugdvende-
liers kwamen 
vendelen bij 
Roeland en Pauline 
(ik was daar ook op 
dat moment). In de 
straat hingen 
vlaggen en het 
voelde toch 

Jeugdkoning Lars Zoon
Toch raar om een verslag te schrijven over een koningsjaar dat voor een 
groot deel stilgelegen heeft. Maar toch heb ik al genoten van de dingen 
die ik wel heb meegemaakt. Om te beginnen bij het koningschieten.

feestelijk. Maar wat helemaal geweldig 
was, was toen mijn telefoon vanaf 16.00 
uur ontplofte met allemaal appjes en 
foto’s van schutterij-mensen die aan het 
proosten waren. Ik werd gek. Maar wat 
bijzonder. Ik heb later van Eric Klappers 
nog een mooie collage gekregen van alle 
foto’s die op die dag verstuurd zijn. Ik kan 
hier leuk op terugkijken.

Wanner weer een feestje?
En nu is de vraag ‘wanneer mogen we 
weer gezellig samen een feestje vieren?’ 
Dat weet niemand. Wat ik wel weet, is 
dat ik gevraagd ben om nog een jaar 
jeugdkoning te blijven. En dat wil ik heel 
graag. Het leuke hieraan is dat ik dan nog 
jeugdkoning ben als de Schutterij het 
125-jarig bestaan viert. Dat is heel 
bijzonder om mee te maken. Ik hoop dat 
dat tegen die tijd allemaal gewoon door 
kan gaan.
Ook hoop ik dat we snel weer kunnen 
feestvieren met zijn allen en dat alles 
weer bij het oude is.

Lars

OUDE TOLSTRAAT 1, DUIVEN, TELEFOON 0316 - 26 12 62         OPENINGSTIJDEN MA T/M VR 7.00 - 18.00 UUR / ZATERDAG 9.00 - 13.00 UUR        WWW.FRANSVOS.NL

FRANS VOS

A U T O B E D R I J F

ONDERHOUD EN ONDERDELEN
AUTOBEDRIJF FRANS VOS

OPEL
IN DE LIEMERS

Reezo Electro World | Pastoriestraat 9-11 
6921 BX Duiven | 0316 280708

www.electroworld.nl

Kiek uut
De RIVM zei dat ǹ mondkapke 
en handschôene genoeg is um 
te drage! Moar now kwam ik 
vanmarge op mien wark en je 
geleuf t̀ niet iedereen had 

gewoon ǹ trui en 
ǹ box aan!



Een stukje schrijven voor de Schuttersproat 
welke in augustus uitkomt en terugkijken op 
ons koningsjaar. Maar in maart stopte opeens 
de festiviteiten en er komt geen kermis dit jaar. 
Terugkijken doe ik wel, maar er komt nog een 
jaartje bij, dus wellicht dat ik volgend jaar echt 
kan terugkijken op het dubbele koningsjaar.
Ik denk natuurlijk als eerste terug aan het 
koningsschot op maandag 29 augustus. Maar 
eigenlijk begon het voor ons al eerder. Ruim 
een half jaar voor de kermis besloot ik (of beter 
besloten we) om te gaan schieten voor het 
koningschap van de OG. De straat maar eens 
opgetrommeld om te polsen of ze weer zo 
enthousiast zouden worden van een koning 
in de straat. De Zwaluwenburgallee heeft 
natuurlijk met koning Wilbert al eens met dit 
bijltje gehakt. Gelukkig hoorden we wat we wel 
dachten. Dat als het zover zou komen de straat 
weer hun best zou doen. Met nog een aantal 
andere kermisgangers en vrienden, wisten we 
dat deze groep mensen er voor ons zou zijn en 
de schutterij in een goed versierde straat zou 
arriveren. Verder begonnen we het konings-
paar Eric en Simone en het koningspaar uit 
onze straat, Wilbert & Claudia, maar eens wat 
dingen te vragen waar we aan zouden moeten 
gaan denken. Met een eventueel toekomstige 
koningin die van plannen houdt, voelde dat voor 
ons goed.

Eindelijk was het zover
In de aanloop naar de kermis deden er verschil-
lende namen de ronde, Zelf schreef ik me op 
zondag in bij Marijke. Daarna bleef het stil. 
Maar zolang het geen 13.00 uur is op kermis-
maandag kan het alle kanten op. De maandag-
ochtend tijdens het ophalen van de Koning, 
begint het langzaam steeds meer te kriebelen 
en mensen vragen je ernaar. We waren wat 
later terug bij de OGtent en ik informeerde of 
zich al een kandidaat gemeld had. Helaas niet. 
Om 14:00 uur was het dan eindelijk zo ver. Ik 
mocht op voor het Koningsschieten. Daar sta je 
dan alleen. Je hebt geen profijt van een ander. 
Alle ogen op jou gericht, hij moet er tenslotte 
nog wel af. Wel oorbescherming op, want het 
zijn toch flinke knallen en dat kan zomaar 80 
kogels duren. Schot één keurig op de vogel 
en zo volgden er 30 op rij. De eerste mis. Het 
was warm en toch maar een slokje water. En 
opnieuw concentreren.  Rond het 40e schot is 
er niet veel meer over en het wordt lastiger om 

te raken, maar het lukt. Nog een klein stukje 
hout zit erop. Dit kan nog wel even duren. Ik 
leg aan en mik eronder en Yes! Dat was num-
mer 50, het koningsschot. Ik was zo blij. Bram 
was de eerste die bij me was. Daarna volgden 
Maud en Pauline. Op de schouders van de Lee-
Enfields op naar de zaal. De kinderen werden 
door de jeugdleden op de schouders genomen. 
Wat een mooie middag werd het, vol tradities 
en eerbetoon. Wat een eer om Koning van 
Onderling Genoegen te mogen zijn. Maar wat 
was het warm. Op dinsdagmorgen vroeg op, 
want de schutterij komt naar ons. We wonen in 
een schitterende straat.Iedereen was maandag-
middag actief met het versieren van de straat 
en het bouwen van de barricade.. Toen kwam 
de schutterij die ons een serenade bracht. 
De sabellas hadden het chambreren van een 
champagnefles ingestudeerd en wij hadden de 
eer om het voor de eerste keer te mogen mee-
maken. We kregen een glas aangeboden. Erg 
leuk. Later hebben we de fles maar helemaal 
genuttigd met de sabellas. Het was al vroeg 
warm het zou een mooie dag worden. Veel 
mensen in de straat en in de tuin waar iedereen 
een broodje en een borrel kreeg daarna in de 
optocht naar Thuvine. Nu konden wij vanaf de 
zijkant ook alles een keer meemaken, wat een 
mooie schutterij hebben we toch. De bewoners 
genoten ondanks de warmte. Op naar de OG-
tent waar de dag verder ging met als afsluiting 
een mooie feestavond, waar we tot in de kleine 
uurtjes bleven napraten met het bestuur. Op 
naar een mooi Koningsjaar.
Toen volgde het Federatief Concours, één 
om nooit te vergeten want ik werd federatief 
koning. Vervolgens het OGtoberfest, het blijft 
een mooi feestje. We gaan als federatief koning 
met een klein deel van het bestuur naar de 
marketentstersdag. Die dames kunnen wel 

een feestje maken. Op de 
foto voor de Gelderlander. 
Daar zit je dan in het midden 
van enorm aantal konin-
gen en koninginnen.  Een 
tijdje daarna samen met een 
afvaardiging van bestuur naar 
het afscheid geweest van 
burgemeester Rick de Lange. 
De volgende keer dat ik de 
ketting om kreeg is op een 
bijzonder moment, namelijk 
het afscheid van Laurens 

de Kinkelder. Ook de mindere momenten zijn 
we er voor elkaar. Wat was het bijzonder om 
deze schuttersbegrafenis mee te maken. De 
volgende konings-gelegenheid is het nieuw-
jaarsbal. En dan komt door het corona-virus 
een streep door alle geplande activiteiten. 
Toch hebben we al heel wat beleefd als ik 
het zo opschrijf. Op koningsdag werd er door 
enkele personen geregeld dat er een aantal 
jeugdvendeliers een vendelhulde brengen voor 
ons en Lars. Leuk ook dat onze twee eigen 
kinderen er weer bij zijn. Om 16.00 gaat de 
telefoon vervolgens op een continue piepstand. 
Veel geweldige berichtjes komen binnen van 
leden van de OG en LHD die proosten op de 
koning. Wat een verassing en zo leuk. Zelfs de 
echte koning en koningin hadden een filmpje 
gestuurd (of waren dit toch Theo en Marijke?). 
Ik bedank iedereen voor dit leuke gebaar.                                                                                                           
Op 4 mei leggen we met het koningspaar van 
Het Gilde en de voorzitters en commandanten 
van beide verenigingen een bloemstuk bij het 
4mei monument. Dit voelt ook bijzonder, vooral 
in deze tijd. 

Bloemetje
In mei stond 
het concours 
in Groessen op 
het programma. 
Ook dat kon niet 
doorgaan. Daarom 
besluiten we ieder 
geüniformeerd lid 
van de OG als blijk 
van waardering van 
ons koningschap, 
een bloemetje te 
brengen, zodat iedereen dit weekend dezelfde 
bloem op de vaas heeft. De ochtend van het 
eigenlijke concours werd er vervolgens aan 
ons gedacht en stond de ontbijtservice aan 
de deur. Wederom een gebaar waar we blij 
van werden. En dan nu, geen kermis, wel wat 
activiteiten op de zaterdag en zondag maar op 
maandag geen koningsschieten. Anders had ik 
nu geschreven dat het zo de moeite waard is 
om onder die vogel te staan. De mensen die 
ons hebben geholpen houden nog een gezellig 
avondje tegoed, want de Zwaluwenburgallee 
moet in 2021 nog een keer shinen. We hopen 
dat we straks de activiteiten weer op kunnen 
pakken en we nog vol kunnen genieten van het 
koningschap. Hopelijk kan ons eigen concours 
in juni doorgaan zonder beperkingen. Wij zijn 
dan ook het koningspaar en dat had ik, toen ik 
kermismaandag onder de vogel stond, nooit 
kunnen bedenken. Ondanks dat het tweede ge-
deelte van ons koningsjaar anders liep dan we 
hadden kunnen verwachten, is het zo bijzonder 
om dit mee te maken. Op naar nog een mooi 
koningsjaar!

Roeland (& Pauline)
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Op naar nog een mooi koningsjaar
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OG in Coronatijd
En dan is er een 1,5 meter maatschappij. Je kunt 
er een mooie naam aan geven. De ‘intelligente 
lockdown’ is inmiddels vervangen door ‘ruimte 
met regels’. Het komt er uiteindelijk voor onze 
schutterij op neer dat de dingen die je gewoon 
was te doen ‘gewoon’ niet meer gedaan kunnen 

worden.

Toen we ons realiseerden dat onze oefenavonden, concoursen en 
zelfs de kermis niet door konden gaan zijn we direct gaan kijken 
wat er nog wel mogelijkis. Een jaar (misschien zelfs langer) zonder 
schutterij is immers niet denkbaar. Het gedachtengoed van 
verbondenheid gebaseerd op tradities verdient juist in een tijd als 
deze aandacht.

Ons devies ‘betrokkenheid, respect en sociale verbondenheid’ 
geeft een aanknopingspunt. Kunnen we iets doen voor die mensen 
in onze gemeenschap die extra door de crisis zijn getroffen. Met 
name die mensen die, soms versterkt door Corona, het financieel 
moeilijk hebben. Vanuit die gedachte kwamen we in contact met 
Mary Ossevoort die zich heel concreet inzet voor deze groep, door 
het verspreiden van pakketten met dagelijkse levensbehoeften. 
Vanuit de werkgroep OGdoet kwam een oproep om haar te 
steunen in haar initiatief. Een aantal schutters hebben gehoor 
gegeven aan de oproep waardoor Mary meer mensen blij heeft 
kunnen maken. We hopen dat onze leden haar ook in de toekomst 
blijven steunen.

Bijzondere koningsdag 
Als onze schutterij niet kan deelnemen aan evenementen dan is dat 
vooral vervelend voor onze functionarissen. We kijken ook naar ons 
koningspaar en onze jeugdkoning die een groot deel van de 
charmes van een koningsjaar aan zich voorbij ziet gaan. Bijzonder 
verheugd waren we dan ook toen de straat van ons koningspaar 
het initiatief nam om hen toch een bijzondere koningsdag te 
bezorgen inclusief een vendelhulde door een gelegenheidsvendel-
groep. Een prachtig gebaar waaruit blijkt dat de schuttersgedachte 
ook in de nieuwere buurten van Duiven op steun kan rekenen.
Overigens hebben zowel ons koningspaar Roeland en Pauline 
Beumer, als onze jeugdkoning Lars Zoon, aangegeven dat zij graag 
tot Duivense Kermis 2021 hun functie blijven vervullen. We hopen 
dat het jubileumjaar voor hen veel gemiste momenten in 2020 zal 
goedmaken.

Er zijn speciale momenten waarbij we vinden dat de schutterij ook 
in een lockdown situatie niet mag ontbreken. Ons koningspaar 
heeft daarom samen met het koningspaar van het Gilde St. 
Remigius op 4 mei een bloemstuk gelegd bij het herdenkings-
monument aan de Van Dorthstraat. 
We hebben deze kranslegging als 
een indrukwekkend moment 
ervaren.

Inmiddels zijn de maatregelen 
versoepeld en leven we in een 
maatschappij die gekenmerkt 
wordt als ‘ruimte met regels’. Door 
de versoepelingen zijn als eerste 
de jeugdgroepen weer gestart met 
de oefenavonden. Het is heerlijk 
om te zien hoe enthousiast zij de 
repetities weer oppakken. Naast 

het vendelen en de geweerexercities blijkt de schutterij juist ook 
voor onze jongeren een bron van saam horigheid en ontspanning.
Daarnaast zien we ook dat langzamerhand ook de senioren hun 
repetities weer gaan oppakken. Er kan dus weer meer. 
De komende periode zullen we nog een aantal keer van ons laten 
horen. Zo zullen we onze schutters uitdagen om mooie momenten 
uit het verleden te delen via social media. We hopen daarmee 
mooie foto’s of video’s uit privébezit te verzamelen waarmee we 
mogelijk nog iets kunnen in ons jubileumjaar.
Er wordt ook gewerkt aan een online pubquiz-achtig evenement 
waarin we schutters een gezellige avond willen bezorgen. Houd de 
aankondigingen op social media in de gaten. 

Kermis?
Ook willen we de kermisdagen zelf niet helemaal ongemerkt 
voorbij laten gaan. Denk daarbij aan een rondgang door Duiven op 
zaterdagmiddag met demonstraties bij Liemerije Droostaete en bij 
Thuvine. Beide zorginstellingen hebben inmiddels enthousiast 
gereageerd op ons voorstel. We gaan nu in overleg met de 
gemeente om de benodigde toestemmingen te verkrijgen.
We zijn ook in overleg met de parochie om de schuttersmis op 
zondag met aansluitende de hernieuwing van de ‘eed van trouw’ te 
laten doorgaan. Uiteraard houden we ons bij alle activiteiten aan de 
geldende maatregelen. De schuttersmis zal door niet meer dan 100 
mensen bijgewoond worden. Bij activiteiten buiten moeten 1,5 
meter in acht worden genomen. We streven ernaar om alle 
activiteiten te streamen zodat ze ook thuis gevolgd kunnen worden. 

Voor de periode na de kermis zijn we afhankelijk van de beperkin-
gen zoals die na 1 september nog gelden. Vooralsnog gaan we er 
vanuit dat b.v. het OGtoberfest niet (of niet in de traditionele vorm) 
door kan gaan. Mochten de regels veranderen dan zullen we naar 
de situatie van dat moment een beslissing nemen. We durven nog 
nauwelijks vooruit te kijken naar het nieuwjaarsfeest. 
Ook dit jaar zouden we weer een groep leden met 40, 50, 60 en 
zelfs 70-jarige jubilea en één functionaris met een 25-jarig jubileum 
willen huldigen. Het zou fijn zijn als dat nog in 2020 kan. Mocht dat 
niet lukken dan schuiven we dat door naar 2021, mogelijk dan als 
onderdeel van ons 125-jarig verenigingsjubileum.

De schutterij zit dus ook in Coronatijd niet stil. Dit is uiteraard alleen 
mogelijk door de hulp van al die vrijwilligers die zich inzetten om 
evenementen in aangepaste vorm toch door te laten gaan, of nieuwe 
activiteiten te bedenken en uit te werken. Hen past een bijzondere 
dank. Laten we de hoop uitspreken dat de voorgenomen initiatieven 
ook echt werkelijkheid kunnen worden. Dan hebben we nog mooie 
activiteiten om samen naar uit te kijken.

Frans Dieker

NB: Dit artikel is geschreven vanuit de situatie van begin juli 
2020. De ontwikkelingen rond het corona-virus blijken lastig te 
voorspellen. Mogelijk worden we door de actualiteit ingehaald en 
zal er meer, of juist minder mogelijk blijken te zijn. 
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Even terugkijken
Schuttersproat nummer 44 maart 2020
Even voorstellen junioren vendeliers. Zeven meiden 
hebben er zin in om er een mooi seizoen van te 
maken. Op 18 januari hadden de we de kick-off en 
hebben we met alle vendeliers en het kader geza-
menlijk gekeken wat we in 2020 zouden gaan doen. 
De oefenavonden, concoursen en activiteiten zijn 
besproken. We hebben welgeteld zeven oefenavon-
den gehad want op 11 maart werd het stil en ging 
alles plat.
Dit alles vanwege het coronavirus. Hoe lang zou dit 
duren? Niemand kon het vertellen en wat zijn de 
gevolgen voor iedereen? Inmiddels werd het steeds 
duidelijker dat er geen schuttersactiviteiten zouden 
zijn, zoals het indoorvendelen, concoursen en het 
meest ingrijpende: de kermis met alles wat daarbij 
hoort. Eind april werden de regels gelukkig versoe-
peld. Dit bood de mogelijkheid om weer te starten 
met de oefenavonden. Door Wilbert en Wilco werd 

Na de oefenavond van 13 juni was er overleg met de junioren 
vendeliers. Onder het genot van een ijsje werd er besproken 
hoe zij tegen de schutterij aan kijken in deze coronatijd.

Begin 2019 is er binnen OG een kledingcommissie samengesteld 
ter ondersteuning van de materiaalcommissaris. Als hoofdtaak 
 krijgen zij mee om de schutterij letterlijk in een nieuw jasje te 
 steken.

De kledingcommissie, bestaat uit Marijke 
Vos, Belinda Berntzen, Hanneke Jansen, 
Roel Kersten en Bennie Buevink. Binnen 
de schutterij lopen de meningen over de 
uniformiteit uiteen. Waar men het wel 
over eens is,is dat veel kleding vooral 
oud, verkleurd en in sommige gevallen 
totaal versleten is. Door de aanwas van 
nieuwe functionarissen moet er veel 
nieuwe kleding bijgemaakt worden. Het 
bestuur heeft met deze wetenschap het 
besluit genomen alle functionarissen in 
het nieuw te steken. Het streven is alle 
functionarissen voor het OG-concours 
juni 2021in het nieuw te hebben.

Geen gemakkelijke taak voor de kleding-
commissie. De speurtocht naar modellen, 
stoffen en kleuren resulteerde na lang 
zoeken en afwegen in een voorstel aan 
het bestuur. Een eerste presentatie van 
het ontwerp van de jas heeft plaats-
gevonden op 12 maart in de OGtent.

De bevindingen zijn op 12 maart be-
sproken en genoteerd. Vervolgens zijn 
deze besproken met het kleding-atelier 
Harry van Duren in Arnhem. Er is een 
tweede ontwerp gemaakt, dit is 
 opnieuw gepresenteerd en geëvalueerd. 
Uiteindelijk is er een definitief ontwerp 
ontstaan.

Gas geven
De bedoeling is dat we na de zomer gas 
gaan geven v.w.b. het aanmeten en 
maken van de nieuwe uniformen. Door 
de corona maatregelen zal het plannen 
en aanmeten van de kleding wat anders 
gaan dan dat we gewend zijn. Dit zal 
betekenen dat er tijd vrijgemaakt moet 
worden om te passen en/of kleding op 
te halen. Hoe dit precies gaat verlopen 
wordt nader bepaald. De overige kleding 
zoals broek en blouse zullen ook, waar 
nodig, vernieuwd worden. 

Kledingcommissie OG

Informatie hierover volgt.

Met betrekking tot de voortgang worden 
de functionarissen op de hoogte 
gehouden door de contactpersonen van 
de secties.

Nog even dit
Dit voorjaar is er veel kleding aangeme-
ten en besteld voor de jeugd. Door de 
corona-maatregelen is deze kleding niet 
uitgeven. De jeugdleden worden dit 
najaar geïnformeerd hoe we dit gaan 
oppakken zodat ook onze jeugd in 2021 
er strak in passende kleding bij staat.

er een vendelprotocol geschre-
ven volgens de richtlijnen van het 
R.I.V.M. Deze werd goedgekeurd 
door de gemeente. (waarvoor 

dank). Vooral de jeugd had behoef-
te om samen te oefenen en weer 
bij elkaar te zijn. op 23 mei zijn 
we weer gestart met de oefen-
avonden en zes zaterdagavonden 
hebben we buiten met goed weer 
kunnen oefenen.

Junioren, aspirant vendeliers en in-
structeurs, bedankt voor de grote 
opkomst tijdens deze oefenavon-
den. We gaan nu eerst genieten 
van de vakantie.

Geert Roelofs
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Hoe was het toen?
Kermis 1985

HANG DE VLAG UIT!
Ze zijn nog steeds te koop, onze mooie O.G. 
gevelvlaggen en mastvlaggen.  
De gevel vlaggen zijn 150 x 100 cm en kosten 
€ 20. De mastvlaggen zijn 225 x 150 cm en 
kosten € 65. Verkrijgbaar bij  Present Art in 
het winkelcentrum van Duiven.

Bestel je drukwerk eenvoudig 
en snel op www.printselect.nl




